
 

 

 

 DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 
 

ÅRSBERETNING FOR DRIFTSÅRET 2017/2018 
 
1. STYRETS SAMMENSETNING, REVISOR OG VALGKOMITEEN. 

 
Leder Ole Morten Merli Valgt 2017, på valg i 2019 

 Kasserer Roger Olavesen Valgt 2016, på valg i 2018 

Sekretær Christian Stenberg Valgt 2017, på valg i 2019 

Båthavnsjef Egil Eriksen Valgt 2017, på valg i 2019   
Visebåthavnsjef Egil Berg Olsen Valgt 2016, på valg i 2018 

Styremedlem Bjørn Olsen Valgt 2016, på valg i 2018 

Revisor Øystein Magnussen Valgt 2016, på valg i 2018 

Valgkomité Jon Atle 
Sagabraaten 
Einar Eide 
Fredriksen 

Valgt 2016, på valg i 2018 
Valgt 2017, på valg i 2019 

 
 
 
2. STYREMØTER OG ANNEN STYREAKTIVITET. 

 
Styret har avholdt i alt fem styremøter fordelt over driftsåret. Styret har planlagt og 
gjennomført flere oppgraderinger av anlegg. Styret har hatt kontakt med Forsvaret som er 
grunneier og kommunen, svart på henvendelser fra medlemmer, samt informert om vel- og 
båtforeningen til nye hytteeiere i Dypeklo. Styret har også i år organisert båthavnvaktene. 
 
Kommunen utreder fortiden felles retningslinjer for mindre båthavner for å etterleve 
fylkesvise krav til miljøvennlig drift. Virksomheten i havnen medfører potensielle 
miljøutfordringer og vi må regne med at det vil bli krav om avfallshåndtering og etablering av 
rutiner for dette.   

 

3. KIOSK/KIOSKHYTTA 
 
Kiosken er utleid for 2018 og startet opp salg den 23. juni. Vi ønsker driveren –Reidar 
Jensen - velkommen og lykke til! 

 
 



 

 

4. BÅTHAVNA 
 

Følgende vedlikeholdsarbeid har blitt utført i båthavna: 
• Pontona har hatt service på bryggeanlegget 
• Krana har hatt stor og utvidet service.  
• Det er lagt ut vann fra Kioskhytta til en vannpost ved kranen. DOVA har behandlet 

dette slik at formalitetene rundt vanndistribusjon er i orden. Vannet er drikke vann og 
vaskevann. Det skal ikke benyttes til spyling av båt ved opptak.  

 
Båthavnsjef gjennom mange år – Egil Eriksen – gikk dessverre bort i vinter. 
Visebåthavnsjef Egil Olsen har fungert inntil i våres. Medlem Reidar Jensen har sagt 
seg villig til å tre inn i rollen frem til årsmøtet. Han som stiller til valg som 
båthavnsjef på årsmøtet ut Eriksens periode.    

 
Vi besørger selv vakthold i egen havn med egne medlemmer iht utsendt liste. 
Oppmøtetid er kl 22:00. Styret minner om årsmøte vedtak fra 2013: 

 
Styret sender ut vaktliste per post sammen med årsbrevet, samt at alle blir 
kontaktet per SMS ca 7 dager før oppsatt vakt. Gebyr for ikke å møte til vakt 
når man gir beskjed om dette på forhånd er p.t. kr 900. I de tilfeller der 
medlemmer unnlater å gi beskjed, har styret innført et ekstra straffegebyr på kr 
1.000, altså totalt kr 1.900 for ikke å møte til vakt OG ikke gir beskjed. 

 
Det ble gitt nye retningslinjer for båthavnvaktene i årsbrevet og i vedlegg til dette. 
Nye rutiner har ført til endel ekstraarbeid for kasserer. Håpet er at de nye rutinene 
på sikt skal gjøre arbeidet med båthavnvaktene lettere.  
 
 

5. ØKONOMI 
 

Økonomien pr. 31.12.17 er under kontroll, vi har en sunn økonomi. Forutsetningen om fortsatt 
drift er til stede. 
Utgiftene knytter seg hovedsakelig til drifts- og vedlikeholdsutgifter på båthavna, samt 
utgifter og renovasjon og vann/avløp i kioskhytta. 
For årene fremover står vellet foran investeringer i: 

• Reparasjon eller ombygging av verktøy boden. 
• Vedlikehold av brygger.  
• Etablering av nye brygger som erstatning for "stål-bryggen" 

Årsmøtet 2017 vedtok derfor å øke båthavnavgiften.  
 

Saldo pr. 16.06.18 er ca kr 210 000,-. 
 
 
6. DIVERSE 

 
Dugnader: 
Hittil i år har det vært arrangert dugnad lørdag 16. juni, og det vil bli arrangert en ny 
dugnad mandag 16. juli kl 16:00, oppmøte i båthavna. 
Styret oppfordrer flere medlemmer enn den faste dugnadsgjengen til å møte opp! Vi minner om 
ordningen med enkel bevertning etter endt dugnad.  

 
 
 



 

 

 
7. INNKOMNE FORSLAG 

 
 Styret fremmer forslag om digitalisering. Se vedlagte styreforslag. 
 
 Det er innkommet forslag om etablering av et nytt kajakkstativ. Eksisterende stativ ble satt opp i 
 2008. Etter noen år med lite bruk er regelen nå at stativet stort sett er fullt. Styret foreslår å 
 etablere ett tilsvarende stativ ved siden av det eksisterende.  Kostnad ca kr 10 000,-. 
 
8. EVENTUELT 

 
 

 
 
 

Djupeklo, 24. juni 2018 
 

Styret 
 

Ole Morten Merli Roger Olavesen Bjørn Olsen 
 

(Egil O. Eriksen) Egil Berg Olsen Christian Stenberg 
 

Reidar Jensen fra april 2018. 


